

東亞 X 友邦聯乘三週年即抽即中幸運賞之條款及細則

東亞 X 友邦聯乘三週年即抽即中幸運賞:

東亞銀行有限公司(「本行」)之現有客戶於 2024 年 6 月 3 日至 2024 年 8 月 31 日期間在本行分行完成「財務需要分析」內之第一部分「準受保人的個人資料」及第二部分「資金及需要分析」，即自動獲得東亞 X 友邦聯乘三週年即抽即中幸運賞(「抽獎活動」)抽獎資格，有機會贏取禮品一(乙)份！

1. 是次抽獎活動由本行主辦。
2. 是次抽獎活動由 2024 年 6 月 3 日至 8 月 31 日(香港時間)，包括首尾兩天(「活動日期」)。
3. 是次抽獎活動只適用於客戶符合以下條件(「合資格客戶」)：
4. 無需投保任何保單即可參加抽獎活動。
5. 東亞 X 友邦聯乘三週年即抽即中幸運賞禮品包括：

合資格客戶有機會獲得以下禮品(「禮品」)

- HK\$25 星巴克現金券
- HK\$50 星巴克現金券
- HK\$100 萬寧禮券
- 東亞 X 友邦限量版八達通(內有儲值額 HK\$100)
- HK\$200 馬拉松 / 惠康購物禮券
- HK\$500 ifc / 新地商場禮品卡
- 東亞 X 友邦磁吸無線充電行動電源 5000mAh(價值 HK\$180)
- 東亞 X 友邦夏日靜音隨身迷你風扇(價值 HK\$80)

6. 每名合資格客戶只可於活動日期內享有一次抽獎機會。禮品將根據即時抽獎結果由本行分行職員於分行即時派發。
7. 禮品數量有限，先到先得，送完即止。
8. 於是次抽獎活動獲得的禮品一概不得退回、不獲退款，亦不可轉換為其他禮品，而一旦遺失或損壞亦不會獲得補發。
9. 禮品受相關供應商的條款及細則約束。
10. 本行及友邦保險並非禮品之供應商，亦不會承擔任何與之相關的任何責任。禮品的供應商將全面負責與相關產品及服務的質素與供應有關的一切事宜。如與禮品有關的爭議，應由客戶與相關供應商自行解決。

11. 此宣傳內容僅供於香港境內發佈。
12. 是次抽獎活動的任何產品照片及描述僅供參考。
13. 本行就與上述禮品相關的一切事宜保留最終權利決定，而有關各方需受有關決定約束。如有任何爭議，一概以本行的決定為最終裁決。
14. 參加者參加是次抽獎活動純屬自願性質，一切因是次活動或有關獎賞所構成或引致之責任概與本行無關。本行無須就此承擔任何法律責任或賠償。
15. 參加者參加是次抽獎活動即代表其了解、接受及願意遵守本行就是次抽獎活動所訂立的條款及細則及接受本行擁有此等條款及細則所述的權利。如有任何違反此等條款及細則、以不誠實手法參加或進行是次抽獎活動及/或造假者，本行有權立即取消其參加及/或得獎資格，而不作任何通知，並對任何違反行為保留追究權利。
16. 本行保留隨時更改或取消是次活動及/或修改或修訂此等條款及細則之權利，而無須事前通知。如有任何爭議，本行所作的決定為最終及不可推翻。
17. 除合資格參加者及本行以外，並無其他人士有權按《合約（第三者權利）條例》（香港法例第 623 章）強制執行本條款及細則的任何條文，或享有本條款及細則的任何條文下的利益。
18. 東亞銀行員工不可參加是次抽獎活動。
19. 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。
20. 此等條款及細則之中英文版本如有差異，一概以英文版本為準。

BEA x AIA Partnership 3rd Anniversary Instant Lucky Draw Terms & Conditions

BEA x AIA Partnership 3rd Anniversary Instant Lucky Draw:

Existing customers of The Bank of East Asia Limited ("BEA"), who have successfully completed Section I "Personal Particulars of Proposed Insured" and Section II "Financial Resources And Needs Analysis" of the "Financial Needs Analysis" at BEA branches during 3rd June, 2024 to 31st August, 2024 will automatically be eligible to participate in the BEA x AIA Partnership 3rd Anniversary Instant Lucky Draw (the "Lucky Draw") and have a chance to win a prize!

1. The Lucky Draw is organised by BEA.
2. The Lucky Draw period is from 3rd June, 2024 to 31st August, 2024, both dates inclusive (Hong Kong time) (the "Campaign Period").
3. The Lucky Draw is applicable to customers who have fulfilled the following criteria (the "Eligible Customers")
 - Existing BEA customers; AND
 - Have successfully completed Section I "Personal Particulars of Proposed Insured" and Section II "Financial Resources And Needs Analysis" of "Financial Needs Analysis" in BEA branches during the Campaign Period.
4. No policy application is required for entering the Lucky Draw.
5. BEA x AIA Partnership 3rd Anniversary Instant Lucky Draw Prize includes:

Eligible Customers will have a chance to win the below prize ("Prize")
<ul style="list-style-type: none">• HK\$25 Starbucks Cash Voucher• HK\$50 Starbucks Cash Voucher• HK\$100 Mannings Gift Voucher• BEA x AIA Octopus (with stored value of HK\$100)• HK\$200 Marathon / Wellcome Shopping Voucher• HK\$500 ifc / SHKP Malls Gift Card• BEA x AIA Magnetic Wireless Charging PD Power Bank 5000mAh (value HK\$180)• BEA x AIA Summer Portable Mini Fan(value HK\$80)

6. Each Eligible Customer is eligible for only one (1) draw within the Campaign Period. The Prize will be distributed by BEA staff at branch upon the Lucky Draw result.
7. The Prize is limited and is available on a first-come-first-served basis while stocks last.
8. The Prize cannot be returned, refunded or exchange for other items and are not replaceable in the event of any loss or damage.
9. The Prize is subject to terms and conditions of the relevant suppliers.
10. BEA and AIA are not the suppliers of the Prize and will not assume any liability in relation to the same. The suppliers of the Prize shall be solely responsible for all issues related to the quality and availability of the relevant products and services. Any disputes arising in relation to the Prize shall be resolved between customers and the relevant suppliers.
11. This material is for distribution in Hong Kong only.
12. Any photos and product descriptions of the Lucky Draw are for reference only.
13. BEA reserves the right of final decision on all matters relating to the above Prize, which shall be binding on all parties concerned. In case of any dispute, BEA's decision shall be final.

14. Participation in this Lucky Draw is voluntary, and BEA shall not be responsible for any disputes or liabilities arising from or caused by this Lucky Draw. BEA shall not be responsible for any related obligations or costs incurred by participating in this campaign.
15. Participation in this Lucky Draw represents the participant's understanding of, acceptance of, and willingness to comply with the terms and conditions of this Lucky Draw. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit, BEA reserves the sole right to immediately cancel the participant's entitlement to a prize without prior notice.
16. BEA reserves the sole right to vary or cancel the Lucky Draw and/or amend or alter these Terms and Conditions at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of BEA shall be final and conclusive.
17. No person other than Eligible Customers and BEA will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefits of any of the provisions of these Terms and Conditions.
18. BEA staff are ineligible to participate in the Lucky Draw.
19. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
20. Should there be any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall apply and prevail.